



Αθήνα, 22 Νοεµβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς την κυρία και τον κύριο Υπουργό :  

Εσωτερικών  

Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης  

Θέµα : Παραµένει αδιάφορη η κυβέρνηση για τα παιδιά της Χαλκιδικής που θέλουν να 

φοιτήσουν στο ΕΚΕΚ ΑµεΑ Θεσσαλονίκης.  

 Στην Λακκιά της Θεσσαλονίκης λειτουργεί η πρότυπη δοµή του Εκπαιδευτικού Κέντρου 

Επαγγελµατικής Κατάρτισης για άτοµα µε αναπηρία. Η δοµή αυτή καλύπτει τα παιδιά µε αναπηρία 

που έχουν ολοκληρώσει την φοίτησή τους στα Εργαστήρια Ειδικής Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης 

και Κατάρτισης της Θεσσαλονίκης και των όµορων Περιφερειακών Ενοτήτων, όπου δεν υπάρχει 

κάποια αντίστοιχη. Υπογραµµίζεται ότι η Λακκιά βρίσκεται σε απόσταση 10 χιλιοµέτρων από τα 

όρια της Περιφερειακής Ενότητας Χαλκιδικής κι από τον Δήµο Πολυγύρου.  

 Από τον Φεβρουάριο του 2024, µε την υπ. Αριθµ. 3103/145 ερώτηση & ΑΚΕ της Κυριακής 

Μάλαµα είχε επισηµανθεί η ανάγκη εξασφάλισης µέσου µεταφοράς για τους σπουδαστές µε 

αναπηρία από την Χαλκιδική που θα ήθελαν να φοιτήσουν στη δοµή.  

 Εντούτοις, η κοινοβουλευτική ερώτηση παραµένει µέχρι σήµερα αναπάντητη, ενώ δεν έχει 

τελεσφορήσει κι η προσπάθεια για εξεύρεση λύσης από την πλευρά της Περιφερειακής Ενότητας 

Χαλκιδικής, µε αποτέλεσµα η φοίτηση στη Λακκιά να καθίσταται εξαιρετικά δύσκολη για τα παιδιά 

της Χαλκιδικής.  

Επειδή είναι απαράδεκτο να µην δίδεται λύση σε ένα τόσο απλό πρόβληµα µεταφοράς µαθητών 

για απόσταση 10 χιλιοµέτρων.  
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Επειδή είναι απαράδεκτο η κυβέρνηση να απαξιεί ακόµα και να απαντήσει σε κοινοβουλευτική 

ερώτηση επί τόσους µήνες σε ένα τόσο σοβαρό ζήτηµα.  

Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί :  

Έχουν την πολιτική βούληση να επιλύσουν το ζήτηµα της µεταφοράς των παιδιών µε αναπηρία από 

την Χαλκιδική στο ΕΚΕΚ ΑµεΑ της Λακκιάς Θεσσαλονίκης; 

Οι ερωτώντες βουλευτές  

Μάλαµα Κυριακή  

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Παππάς Πέτρος 

Χρηστίδου Ραλλία




